
 

 
 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone  

w trakcie obrad XXX Sesji Rady Miejskiej w dniu 07.09.2020 r. 

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 5 interpelacji: 

1. Radna wnioskuje o naprawę dachu Domu Sportu w tym „w miarę możliwości naprawę 

i uszczelnienie, w najbliższym czasie, dachówek, w ramach posiadanych  środków 

pieniężnych. Zbliża się okres jesienno-zimowy. Nie można dopuścić do zalania ścian 

wewnątrz budynku, do zagrzybienia ścian. Musimy zadbać o ten sportowy obiekt, aby 

służył młodzieży, celem dalszego rozwoju rekreacji i sportu”. 

2. Radna składa „wniosek o przegląd wszystkich przyosiedlowych  boisk i o bieżące 

naprawy.” Radna wie, że „przy ulicy Granitowej były naprawiane uszkodzenia boiska. 

Myślę, że w następnej kolejności będzie naprawiana nawierzchnia boiska tartanowego 

przy ul. Ślęzan(…). Kiedy będzie montaż fitness pod chmurką przy ul. Ślęzan”? 

3. Radna „od kilku lat ponawia wniosek o realizację budowy nowego boiska dla Szkoły 

Podstawowej nr 10 gdzie uczęszczają dzieci z różnymi stopniami 

niepełnosprawności(…). Najwyższy czas, aby tym dzieciom zapewnić godne warunki 

ćwiczeń, by stworzyć bezpieczne boisko tartanowe. Myślę, że w pierwszym rzędzie 

tym dzieciom należy się takie tartanowe boisko”. 

4. Radna składa interpelację „w imieniu mieszkańców ul. Ślęzan 9 i Wiślan 1  

o (…) wyegzekwowanie realizacji zadania zapewnienia bezpieczeństwa na osiedlu 

poprzez montaż lamp(…). Wnioski były zgłaszane na walnym zebraniu, oraz osobiście, 

przez lokatorów w administracji”. 

5. Radna w imieniu użytkowników „gminnej drogi wewnątrz osiedla wyraża podziw  

i podziękowanie za przebudowę jezdni i miejsc parkingowych przy ul. Ślęzan dla 

wykonawców remontu MPUK i MPGK – obu dyrekcjom.(…) Dzięki pozyskanym 

środkom pozabudżetowym, droga została wyremontowana, toteż dziękujemy 

Prezydentowi i pracownikom UM”.  

 

Radna Dorota Wichura – złożyła 2 interpelacje: 

1. Radna prosi o uzupełnienie ubytku rynny w domu przy ulicy ks. Michalskiego 18. Radna 

prosi o wymianę drzwi do klatki przy ulicy ks. Michalskiego 28. Radna wnioskuje  

o „postawienie koszy na śmieci w uliczce pomiędzy SP nr 5, a budynkiem Warsztatów 

Terapii Zajęciowej TPD, przycięcie w niej drzew.” Radna wnioskuje o „załatanie dziur 

w drodze od wyżej wymienionej uliczki do sklepów „Na Wzgórzu”. 



 

 
2. Radna prosi o „remont klatki schodowej przy ul. Barlickiego 48 w Lipinach. Klatka 

schodowa jest w tragicznym stanie, zły stan techniczny schodów, poręczy, część szyb 

w oknach na klatce zastąpiono dyktą, mocno nadwątloną. Klatka schodowa 

niemalowana od wielu lat”. 

 

Radna Gerda Król – złożyła 2 interpelacje i 1 zapytanie: 

1. Radna pyta „co z tym szybem na ul. Krasickiego”? Radna informuje iż „zapadlisko  

w miejscu byłego szybu wentylacyjnego w rejonie ul. Krasickiego w dzielnicy powstało 

w 2008 roku. Czy kiedykolwiek zostanie zlikwidowane?” Radna prosi „uprzejmie  

o zainteresowanie się w/w problemem i poinformowanie na piśmie”. 

2. Radna prosi o rozpatrzenie interpelacji  w sprawie narażenia mieszkańców osiedla 

Licealna „na uciążliwe zapachy dochodzące z zakładu przetwórstwa owoców, który 

swoją siedzibę posiada w sąsiedztwie osiedla. Właściciel nieruchomości nie 

przestrzega reżimu czystości. Nie zawsze owoce są usuwane do kubłów na odpady”. 

Radna „w związku z powyższym prosi o ponowne zainteresowanie się uciążliwością 

mieszkańców i wezwanie do przestrzegania reżimu czystości. Lokatorzy osiedla „liczą, 

że skończy się uciążliwość dla mieszkańców”. 

3. Radna otrzymała odpowiedź na „złożone zapytanie podczas XXIV Sesji Rady Miejskiej 

dot. likwidacji niskiej emisji w centrum miasta”. Jednak radna pyta czy została 

opracowana strategia lub harmonogram realizacji zadania z podziałem na budynki lub 

dzielnice? Radna pragnie się dowiedzieć „czy w/w dokumenty zostały opracowane? 

Czy Tauron Ciepło realizuje bezprecedensowy program likwidacji niskiej emisji? 

Inwestycja ma być finansowana ze środków unijnych, przyznanych przez Fundusz 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. Nadmieniam,  

że Świętochłowice zostały w roku 2018 włączone do tego programu 8 miast naszego 

regionu, a całkowite środki dla miasta to 42 miliony złotych. Jeśli nie Tauron to kto? 

Metropolia”? 

 

Radny Artur Pawłowski - złożył 2 zapytania: 

1. „Jaki jest stan rzeczy w sprawie dotyczącej działki w okolicy ul. Sudeckiej w 

bezpośrednim sąsiedztwie Stawu Wąwóz?(…)W jego obrębie planowana jest 

wielokondygnacyjna inwestycja budowlana”. Radny stwierdza, iż „na przestrzeni 

ostatnich lat dwukrotnie (w 2015 oraz 2018  roku) zmieniano Miejscowy Plan 

Zagospodarowania Przestrzennego, za każdym razem powodując zwiększeni presji na 

środowisko naturalne. W związku z powyższą sprawą odbyło się kilka spotkań w 

Urzędzie Miasta, wpłynęły również wnioski w sprawie możliwości zmiany Miejscowego 



 

 
Planu Zagospodarowania Przestrzennego, a także wpłynął wniosek poparty podpisami 

ponad tysiąca mieszkańców o utworzenie użytku ekologicznego w rejonie Stawu 

Wąwóz. Proszę o odpowiedź na pytanie, jakie są potencjalne możliwości rozwiązania 

tej patowej sytuacji i jakie gmina zamierza podjąć decyzje w tej sprawie.” 

2. Radny pyta „w jakim celu zostały oznakowane drzewa w obrębie skweru w okolicy 

przystanków komunikacji miejskiej na Mijance”? 

 

Radny Dawid Malcherek - złożył 1 interpelację: 

1. Radny otrzymuje „sygnały ze strony mieszkańców naszego miasta w sprawie 

samochodów parkujących przy skrzyżowaniu ulicy Szkolnej z ulicą Wyzwolenia, tuż 

obok przejść dla pieszych”. W związku z powyższym zwraca się „z uprzejmą prośbą o 

zbadanie sprawy i podjęcie odpowiednich działań w celu rozwiązania problemu.” 

 

Radny Grzegorz Gniełka - złożył 3 interpelacje i 2 zapytania: 

1. Radny w imieniu mieszkańców prosi o wymianę drzwi wejściowych w budynku 

mieszkalnym przy ul. Chopina 13. Radny podkreśla, że „zbliża się sezon jesienno-

zimowy, a obecne drzwi nie spełniają swojej roli, gdyż są stare i nieszczelne. Dziękuję, 

w imieniu mieszkańców za pozytywne rozpatrzenie sprawy”. 

2. Radny w imieniu mieszkańców osiedla Ustronie prosi o przeprowadzenie prac  

„w zakresie poprawy wyglądu estetycznego chodnika wzdłuż ul. Górniczej przy 

przystanku linii 231 i byłej restauracji „Świętojańska”, kiedyś „Oaza”. Na chodniku 

zalegają krzewy jak i trawa. Dbałość o chodnik powinna należeć do jednych z głównych 

zadań, jeśli chodzi o dbałość o miasto”.  

3. Radny w imieniu mieszkańców osiedla Ustronie „prosi o pilne przycięcie krzewów od 

strony torów kolejowych, które ograniczają widoczność i zagrażają bezpieczeństwu 

poruszających się po mieście pojazdów”.  

4. Radny, w związku z pojawieniem się gazety bezpłatnej „ngs24.pl” nr 5, prosi  

„o wyjaśnienie, jaki jest koszt dla miasta wydania tej gazety? Na stronie 10 i 11 znajduje 

się reklama MPGK i MPUK. Ile miejskie spółki zapłaciły za reklamę na łamach tej 

gazety? Kto w mieście zajmuje się kolportażem tej gazety”? 

5. Radny pyta „jaki był koszt barierek wzdłuż nowej ścieżki rowerowej na ulicy 

Metalowców? Która firma wykonała to zadanie”? 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tomasz Grudniok - złożył 2 zapytania ustnie: 



 

 
1. Radny prosi o informację „czy firma „Etec” zakończyła już modernizację oświetlenia 

ulic Polnej, Solidarności i Szkolnej, a co za tym idzie czy zostały już wykonane i 

odebrane prace przywrócenia terenu, na którym modernizacje były prowadzone”? 

2. Radny prosi o odpowiedź „na temat celu oznakowania drzew oznakowanych przy ulicy 

Bytomskiej na odcinku pomiędzy ul. Stawową a ul. Ślęzan”? 

 

Radny Łukasz Respondek - złożył 1 interpelację i 3 zapytania: 

1. Radny pyta „czy w budynkach przy ulicy Góra Hugona wykonano wszystkie zalecenia 

kominiarskie? W ostatnim sezonie grzewczym dochodziło w tym miejscu do 

niebezpiecznych sytuacji. Zbliża się kolejny okres grzewczy. Czy mieszkańcy tych 

budynków mogą spać spokojnie”? 

2. Radny pyta „jakie jest stanowisko władz miasta w sprawie straty wygenerowanej przez 

Zakład Opieki Zdrowotnej? Czy w związku z nią dalsze istnienie Spółki nie jest 

zagrożone”? 

3. Radny pyta „jakie straty finansowe, spowodowane koronowirusem i „lockdownem”,  

w odniesieniu do sprzedaży biletów i wynajmu pomieszczeń i terenu w pierwszej 

połowie 2019 roku, poniosły jednostki kultury i obiekty sportowe, które należą do miasta 

w pierwszej połowie 2020 roku”? 

4. Radny prosi o informację, „czy Miejski Zarząd Oświaty i władze miasta przygotowały 

zalecenia dla dyrektorów szkół i przedszkoli w sprawie postępowania w razie 

wystąpienia w placówce zakażenia koronowirusem? Kto, w razie wystąpienia takiego 

zachorowania, podejmuje decyzję o całkowitym lub częściowym wyłączeniu placówki”? 

 


